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Styrelsens förslag inför verksamhetsåret 2023 
1. Höjda priser för dispenser 
Styrelsen föreslår en höjning av dispensavgiften till 950 kr. Anledningen är att Donsö VF tar ut 950 kr för 
års- och tillfällig dispens och, med hänsyn till att de två öarnas dispenser gäller på båda öarna så är det 
viktigt att ha samma pris. Donsö VF vill inte sänka sitt pris. Styrelsen föreslår då också att arvodet per 
utskick av dispens höjs från 100 kr till 150 kr. Det arbetet tar 20-30 minuter. Faktureringen av 
dispensavgifterna sker inom den normala avgiftshanteringen. 
 
2. Inkludering av mindre delar av totala vägnätet i vinterväghållningen 
En del mindre partier av vägnätet som inte ingår formellt i Vägföreningens åtagande har lagts till i 
vinterväghållningen för att lösa enstaka medlemmars behov, trots att de inte ligger direkt inom våra vägar. 
Styrelsen föreslår att följande vägdelar formellt tas med: 1. Arbores väg, övre delen ner till parkentrén, 
2.Båsenvägen, innersta västra delen, 3. Gångvägen från Brattenskogen till Arbores entré, 4. Gamla 
Tångenvägen fram till den inre fastigheten. 
 
3. Upphandling av vinterväghållning 
Upphandlingen av vinterväghållning har under de gångna åren skett med anbud. Vi inser dock att det inte 
finns alternativa anbudsgivare inom Styrsö-Donsö området och föreslår att vi i fortsättningen kontrakterar 
Steens T&E på samma sätt som Donsö VF gör, genom ett avtal som grundar sig på Steens T&E:s normala 
prislista. Instruktionerna för vinterväghållningen skall dock vara desamma som vi haft i många år. 
 
4. Ändring av tidpunkt för fakturering 
Styrelsen föreslår att faktureringen av vägavgiften i fortsättningen sker tidigt på året, alltså innan 
årsstämman, med hänvisning till att avgiften redan är bestämd genom indexregleringen. Det finns då ingen 
anledning till att avvakta ett beslut på stämman om avgiftens storlek varje år. Utskick av avgiften skulle då 
kunna ske samtidigt som utskick med kallelse till årsstämman sker, vilket minskar kostnaderna och 
förenklar redovisningen. 


